



運動通論教練認證課程意向書
Expression of Interest for Sports-General Theories Coach Accreditation Courses
(由申請人填寫 To be completed by the Applicant)

申請人資料 Applicant's Personal Particulars

體育總會名稱 Name of the NSA: _____

英文姓名 中文姓名
Full name (English): _____ Full name (Chinese): _____

性別 聯絡電話 電郵
Gender: _____ Phone Number: _____ Email Address: _____

教練認證資歷 ☐ Level 1 ☐ Level 2 教練執教年資
Coach Accredited Level: ☐ Level 3 ☐ Not applicable Experience of Coaching: _____ 年 Years

報讀課程選擇 Course Application Preference

請按優先次序於合適的方格內“✓”。Please tick ✓ the appropriate box.

第一優先 1 st Priority	Course: ☐ ICC ☐ QF2 ☐ QF3	Cohort: ☐ 1 ☐ 2 ☐ 3
第二優先 2 nd Priority	Course: ☐ ICC ☐ QF2 ☐ QF3	Cohort: ☐ 1 ☐ 2 ☐ 3
第三優先 3 rd Priority	Course: ☐ ICC ☐ QF2 ☐ QF3	Cohort: ☐ 1 ☐ 2 ☐ 3

條款及細則

- 1) 申請人須於 **2026 年 8 月 17 日** 或之前，將填妥的表格直接遞交至所屬註冊體育總會。
- 2) 本意向書僅供體育總會優先登記用途，並不構成正式課程取錄。
- 3) 課程名額有限，優先取錄及名額分配須經所屬體育總會推薦，並由港協暨奧委會教練培訓部作最終審批。
- 4) 入選申請人將獲港專學院透過電郵直接發送網上報名及繳費連結。
- 5) 入選申請人須於指定限期內，透過港專學院官方網站完成網上登記及繳費；逾期未辦理者，將視作自動放棄申論。
- 6) 若申請人填報不實、不準確資料，或未有全數繳納課程費用，港協暨奧委會及港專學院保留拒絕其入學申請的權利。
- 7) 本表格所收集的個人資料，只用於港協暨奧委會及港專學院處理課程申請事宜，作為入學審核、數據統計、機構聯絡及課程推廣之用。
- 8) 申請人遞交本表格即表示同意以上所有條款及細則。如有任何爭議，港協暨奧委會將擁有最終裁決權。



Terms and Conditions:

- 1) Completed form must be submitted directly to the applicant's registered NSA by **17 August 2026**.
- 2) This Expression of Interest is for NSA priority registration exercise only and does not constitute formal course admission.
- 3) Course quotas are limited. Priority admission and quota allocation is subject to NSA endorsement and final approval by the SF&OC Coaching Division.
- 4) Shortlisted applicants will receive the online registration and payment link directly via email from HKCT Institute of Higher Education (CTIHE) upon successful selection.
- 5) Selected applicants must complete online registration and settle the payment via the official CTIHE website on or before the specified deadline. Failure to comply will result in the application being deemed withdrawn.
- 6) SF&OC and CTIHE reserves the right to reject any enrolment if the applicant provides inaccurate or false information or fails to settle the required tuition fee in full.
- 7) The personal data provided by means of this form will be used for processing the programme application by SF&OC and CTIHE, and will be used solely for admission handling, statistical analysis, institutional liaison, and programme promotion.
- 8) By submitting this form, the applicant agrees to all terms and conditions listed above. In case of any dispute, the decision of SF&OC shall be final and conclusive.

申請人確認 Applicant's Confirmation

申請人名稱

Name of applicant: _____

申請人簽署

Signature: _____

日期

Date: _____